



RODIE (kedua dari kanan) bersama (dari kiri) Acai, Wan dan Aznor dan yang lain.

Menantimu juara Gema Cipta 2016

DE 24.10.2016 6

Ricardo Unto

MENANTIMU dinobatkan sebagai pemenang pertandingan Gema Cipta 2016 di Universiti Malaysia Sabah (UMS) di Kota Kinabalu pada malam Sabtu lepas.

Lagu balada yang digubah dan ditulis oleh Rodie Sofazr, Acai dan Wan dan dipersembahkan oleh Aznor Jipin itu, menewaskan sembilan lagu lain dalam pertandingan lagu tahunan itu.

Pengubah dan penyanyi yang menang itu membawa pulang RM2,000 dan sebuah trofi dalam edisi ke-11 Gema Cipta.

Rodie berkata lagu itu dicipta pada 2013 tetapi mereka tidak dapat mencari masa yang sesuai untuk merakamkannya di studio.

"Hanya pada 2014 kami memutuskan untuk melalui proses rakaman tetapi kami masih belum dapat mencari penyanyi yang sesuai untuk lagu itu pada ketika itu.

"Dan kemudian setahun selepas itu, kami menyusun semula lagu itu untuk memasukkan elemen orkestra ke dalamnya dan ketika saya bertemu dengan seorang penyanyi tempatan, dia berminat untuk merakamkan lagu itu. "Jadi sekarang, kami tengah

merakamkan lagu itu. Penyanyi itu sepatutnya menyanyikan lagu itu untuk Gema Cipta 2016 tetapi tidak dapat disebabkan komitmen lain.

"Jadi kami memilih Aznor untuk menyanyikan lagu itu dalam pertandingan itu," katanya yang gembira dengan kemenangan itu.

Beliau mendedahkan bahawa lagu itu menceritakan kisah seorang lelaki yang sanggup menunggu kekasihnya yang meninggalkannya tanpa sepetah kata.

"Secara perseorangan, saya sudah menggubah lebih daripada 20 lagu termasuk lagu-lagu dalam lima album Sofazr. Selain itu saya juga pernah menulis lagu untuk artis Singapura, Aliff Aziz dan artis Sabah lain.

"Ketika ini saya cuba untuk menyiapkan rakaman album mini Roktrus Band... tetapi ia terpaksa dihentikan sementara kerana vokalisnya mengambil bahagian dalam sebuah rancangan realiti televisyen.

Tempat kedua dimenangi oleh *Hanya Untukmu* yang digubah oleh Syuwari Ritchie dan dinyanyikan oleh Junior Wences sementara tempat ketiga ialah *Menjadi Satu* oleh Daryl Wesmin.

Tempat kedua dan ketiga masing-masing menerima RM1,500 dan RM1,000.

Pertandingan itu diadili oleh Jessel Yansalang, Lucy Gawis dan Romeo Jaibet.

Finalis lain adalah *Bahagia Milik Kita* oleh Roslee Melali, *Sepi* (Walle Fille Januin), *Maafkanku* (Masriezan Masri), *Hapuskan Aku* (Maxine Julian), *The Inspiration* (Larry Leong), *Pernah* (Ismail Alph), dinyanyikan oleh Mohd Firdza Abd Halim) dan *Mimpi* (Syazha Nur Hiqmah Ismail).

Hadiah-hadiah utama disampaikan oleh Dekan Fakulti Kemanusiaan, Seni dan Warisan, Prof Dr Ismail Ibrahim.

Terdahulu, Ismail berkata Gema Cipta bertujuan untuk menyediakan platform kepada rakyat Sabah bagi menunjukkan kreativiti mereka dalam penggubahan lagu dan tahun ini pertandingan itu menerima 50 penyertaan dari seluruh negeri sebelum ia ditapis untuk memilih sepuluh finalis.

"Dimulakan pada 2006, ia adalah usaha berterusan untuk mencungkil bakat sedia ada dalam kalangan penggemar muzik di negeri ini.

"Sabah mempunyai kumpulan bakat yang besar seperti yang boleh dilihat dalam pertandingan muzik tempatan dan antarabangsa di mana peserta dari negeri ini bersinar dalam pertandingan-pertandingan ini," katanya.